



Neįtikėtinas jėgos ir švelnumo derinys.
Visi mūsų biliardo stalai teikia malonumą - bet šis jų suteiks išties daug: iki smulkmenos apgalvotos aptakios formos, bekompromisinis stabilumas ir geriausios medžiagos.

Šiuolaikinėmis formavimo technologijomis pagaminta kišenė neprarado savo istorinio žavesio ir atitinka visus šiuolaikinius biliardo reikalavimus.
Specialus apdailos variantų pasirinkimas daro jo išvaizdą dar turtingesnę, o blizgi apdaila, tarsi specialiai sukurtą šiam modeliui, papildo jo prabangią išvaizdą.

Masyvios kojos ir vientisa metalinė sistema, užtikrinantį rėmo standumą, sujungia rėmą ir kojas į vientisą, neatskiriamą visumą.

Masyvios medinės detalės sukuria harmoningą išvaizdą ir kartu su natūralaus akmens plokštėmis bei testuotomis bortų gumomis sudaro vientisą sistemą, užtikrinančią tikslų, tolygų rutulio atšokimą ir riedėjimą.

Сочетание невероятной силы и элегантности.
Все наши бильярдные столы доставляют удовольствие – но этот восхищает действительно многих: продуманные до мелочей обтекаемые формы, бескомпромиссная стабильность и самые лучшие материалы.

Луза, изготовленная с помощью современных формирующих технологий, не утратила своего исторического очарования и соответствует всем современным требованиям бильярда.

Специальный выбор вариантов отделки делает стиль еще более богатым, а блестящая, словно специально созданная для этой модели, дополняет ее роскошный внешний вид.

Массивность ноги и жесткость рамы обеспечиваются сплошной металлической системой, связывающей раму и ногу в единое целое.

Массивные деревянные детали создают гармоничный вид и вместе с плитами из натурального камня и протестированной специальнопрофилированной резиной бортов образуют единую систему, обеспечивающую точный, равномерный отскок шара и его раскат.

Incredible combination of power and gentleness.
All our billiard tables will give you a great pleasure, but this one is really special: tables are very streamlined, uncompromising stability and the best materials used. Everything is done very thoroughly.

Pockets are made, following by modern technologies, they didn't lose their historical charm and they meet all contemporary requirements for billiard tables.
Special finishing options make appearance of table much richer, glossy finish looks like it was created specially for this table.

Massive legs and solid metal system, which guarantees rigidity for frame, integrate frame and leg into inseparable unit.

Massive wooden details create harmonious appearance and together with plates of natural slate and tested rubber for sides make integral system, which causes accurate, equal roll of ball and its bounce.



Z1T



Z1M



Z1S



CPS

CUS



CPT

CUT



CPM

CUM

STALO DYDIS (pėdos) РАЗМЕРЫ СТОЛА (фт)	STALO GABARITAI (cm) ГАБАРИТЫ СТОЛА (см)		ŽAIDIMO AIKŠTELĖ (cm) ИГРОВАЯ ПЛОЩАДКА (см)		Kojų sk. Кол-во ног Quant. of legs
	Иlgis Длина Length	Plotis Ширина Width	Ilgis Длина Length	Plotis Ширина Width	
8	253	141	224	112	4
9	284	157	254	127	6
10	314	172	284	142	6
12	380	205	350	175	8



OS

OT

KONSULAS

KONSULAS

